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SJEDNICA PREDSJEDNIŠTVA 
HSGI-a 

Sjednica Predsjedništva Hrvatskog 
saveza građevinskih inženjera (HSGI-a), 
13. po redu, održana je 25. siječnja 
2011. u Zagrebu. Sjednicu je vodio 
predsjednik Josip Švenda, dipl. ing. 
građ. 

Tijekom usvajanja zapisnika s proš-
le sjednice, ukratko su prepričani 
zaključci te sjednice. Utvrđeno je da 
se u međuvremenu financijska situ-
acija poboljšala. Najavljeno je da će 
na sljedećoj sjednici biti konačno 
predstavljen organizacijski ustroj 
stručne službe i potpisani ugovori o 
radu. O ugovorima zaposlenih u re-
dakciji časopisa Građevinar rasprav-
ljat će se nakon izborne skupštine 
HSGI-a. 

U nastavku je prihvaćen financijski 
plan HSGI-a za 2011. koji je pripre-
mila Danica Smole. Planom su pred-
viđeni prihodi i rashodi i časopisa 
Građevinar i HSGI-a u smanjenom 
iznosu u odnosu na godinu prije. Ča-
sopis će prihode ostvarivati od ogla-
sa, pretplata, članarina, suizdavačkih 
ugovora i naknada Ministarstva zna-
nosti obrazovanja i športa, a HSGI 
naknadama za provođenje programa 
 

stručnog usavršavanja. Slijedila je 
rasprava o prijedlogu Statuta Udru-
ge ovlaštenih voditelja građenja 
(UOVG) koji je predan Gradskom 
uredu za opću upravu i treba priče-
kati odgovor. Odlučeno je da se tek 
nakon razgovora u Gradskom uredu 
sazove Inicijativni odbor i potom 
prijedlog uputi na uvid i suglasnost 
članovima Predsjedništva HSGI-a. 

Posebna je tema ove sjednice pred-
sjedništva HSGI-a bila aktualna za-
konska regulativa u graditeljstvu. 
Najprije je predsjednik Josip Švenda 
istaknuo da je potaknuo tu raspravu 
i da bi o toj temi trebalo raspravljati 
na okruglom stolu, proširenim sjed-
nicama ili posebnim predavanjima 
ili seminarima. Potom je voditelj 
odbora za praćenje regulative Aljoša 
Fuštar pripremio i podijelio nazoč-
nima sažete prijedloge mogućih iz-
mjena u Zakonu o prostornom plani-
ranju i gradnji, Zakonu o arhitekton-
skim i inženjerskih poslovima u pros-
tornom uređenju i gradnji i Zakonu o 
javnoj nabavi te Pravilniku o tehnič-
kom pregledu i Pravilniku o struč-
nom usavršavanju, ali i ostalim pra-
vilnicima koje treba donijeti i usu-
glasiti ili su bili najavljeni, ali nisu 
doneseni. 

Nakon rasprave je zaključeno da se 
sve primjedbe pošalju stručnim služ-
bama HSGI-a koje će ih proslijediti 
Aljoši Fuštara, a on će ih sjediniti i 
uime HSGI-a poslati nadležnim mi-
nistarstvima. Posebno se valja usre-
dotočiti na Zakon o javnoj nabavi 
koji je upravo u postupku izmjene. 
Ujedno je dogovoreno da se poseb-
na grupa HSGI-a sastane s novim 
ministrom zaštite okoliša, prostor-
nog uređenja i graditeljstva kako bi 
mu predstavila rad HSGI-a, program 
stručnog usavršavanja, osnivanje 
UOVG-a i stanje u graditeljstvu. 

Na kraju se raspravljalo o ostalim 
pitanjima i prijedlozima, o dopisu 
Hrvatskog društva za odvodnju i 
navodnjavanje, evidenciji specija-
lističkih članica, popisima članova 
što ga moraju poslati temeljne čla-
nice, hodogramu rada Predsjedništ-
va HSGI-a, mogućem osnivanju te-
meljnog društva u Zaboku, skoroj 
skupštini DGIT-a Varaždin, uključi-
vanju tek diplomiranih građevinara 
u HSGI, akademskom balu u Ča-
kovcu i radu DIT AGG-a Zadar. 

Branko Nadilo
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